
 

Zápis 
 ze 8. zasedání Zastupitelstva obce Karlík 

konaného dne 3. srpna 2023  
v budově Obecního úřadu Karlík od 18.00 hodin 

 
Přítomni: Monika Hurtová, Andrea Vodenková, Jana Svobodová, Olga Ungerová, 
Tomáš Tesner, Ing. Marie Sommerová, Jan Šimek 
Omluveni: 0 
Počet občanů: 5 
 
Bod 1. Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání Zastupitelstva obce Karlík bylo zahájeno předsedající starostkou Monikou 
Hurtovou v 18.00 hod. Starostka prohlásila, že zasedání bylo řádně svoláno a 
vyhlášeno. Konstatovala, že je přítomno 7 členů Zastupitelstva z celkového počtu 
sedmi, Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. 
Občané se mohou k jednotlivým bodům jednání vyjadřovat v diskusi před 
hlasováním. 
 

Bod 2. Určení zapisovatele a ověřovatelů 
Na funkci zapisovatelky je navržena Jana Bauerová, na ověřovatele Janu 
Svobodovou a Tomáše Tesnera. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Karlík určuje zapisovatelkou Janu Bauerovou a ověřovateli Janu 
Svobodovou a Tomáše Tesnera. 
 
Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 1/8/2023 bylo přijato. 
 

Bod. 3 Projednání námitek, návrhů, schválení zápisu z minulého zasedání 
zastupitelstva: 
K minulému zápisu nedošly žádné námitky ani připomínky. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje zápis z minulého zasedání. 
 
Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2/8/2023 bylo schváleno. 
 

Bod 4. Schválení programu 
Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s informací 
zveřejněnou na úřední desce. Program byl zaslán jednotlivým členům zastupitelstva. 
 
Navržený program: 

1. Zahájení 
2. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu (§95 odst.1) 
3. Projednání námitek, návrhů, schválení zápisu z minulého ZZO 

4. Schválení programu zastupitelstva obce 

5. Přijetí dotace z programu MMR na fitness prvky U Potoka 

6. Navýšení základního kapitálu společnosti POBERO Poberounské 
odpady s.r.o. 



 

7. Dodatek č. 2 ke Smlouvě na sběr, přepravu a nakládání s 
komunálními odpady se společností POBERO Poberounské 
odpady s. r. o. 

8. Rozpočtové opatření č. 5/2023 

9. Smlouva o poskytování právní pomoci – JUDr. Tomáš Kindl 
10. Nevymahatelná pohledávka 

11. Nájemní smlouva na bytovou jednotku č. 1 – č.p. 66, Karlík 

12. Zveřejnění záměru pronajmout obecní byt č. 2 a č. 3 – v RD č.p. 66 
Karlík ve vlastnictví obce 

13. Zveřejnění záměru vypůjčit pozemek ve vlastnictví obce" u 
autobusové zastávky pro instalaci dalšího výdejního zásilkového 
boxu 

14. ProTelPro – situace uložených tras optické sítě v obci Karlík – 
stanovisko obce 

15. Různé 

16. Diskuse 

17. Závěr 
 

Starostka informuje, že od pí. Sommerové obdržela žádost o zařazení následujících 
bodů do programu 8.ZZO s návrhy jednotlivých usnesení k daným bodům: 

Bod – Pasportizace komunikací – návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Karlík 
schvaluje změnu přehledu úseků komunikací z 9/2018, které budou předány na 
obecní úřad Karlík se žádostí o zařazení do kategorie místní komunikace. 

Zastupitelstvo obce pověřuje starostku ke zpracování žádosti o zařazení do kategorie 
místní komunikace. 
 

Bod – vodovod – návrh usnesení: zastupitelstvo pověřuje starostku předložením 
návrhu dodatku k Dohodě o spoluvlastnictví a jeho výkonu a k dohodě vlastníků 

provozně souvisejících vodovodů v souvislosti s oddělením části dolního tlakového 
pásna Letů od 1.4.2023 a předložením kalkulace vodného podle nových skutečností. 
 

K výše uvedenému navrhovanému bodu „Pasportizace komunikací“ se starostka 
domnívá, že současná situace a kvalifikace komunikací v obci je dostačující a není 
nutné ji v tuto chvíli jakkoli měnit a přijímat k ní usnesení. Tyto změny se řeší 
operativně dle potřeby. Nezanedbatelné jsou i finanční náklady na takové 
zpracování, což v tomto případě není příliš účelné. 
Paní Sommerová našla nějaké změny v pasportu komunikací, které by chtěla 
objasnit, protože neví, co v současné době platí. 
Paní starostka žádá zařadit pasportizaci komunikací na příští ZZO, aby si mohla 
připravit podklady k uvedené problematice. 

K bodu „Vodovod“ starostka sděluje, že po diskusi se starostkou Letů, jako 
majoritním vlastníkem, se nedomnívá, že přepojením části obce Lety na vodovod 
MoLe je nutné dodatkovat naši vzájemnou dohodu, která řeší zcela jinou 
problematiku našich vzájemných vztahů a množství vody odebrané z vrtů a dodané 
do Letů je hlavně záležitost ochrany vodního zdroje před jeho případným vyčerpáním 
nebo snížením vydatnosti. 
 
Starostka navrhuje doplnění programu o: 
bod č. 15 – Kalkulace vodného od 1.4.2023  
bod č.16 – Prověření stavu pasportizace. 
 



 

Pan Šimek navrhuje prověřit a rozklíčovat dohodu odborníkem zabývajícím se touto 
problematikou.  
 
Rozšířený program: 

1. Zahájení 
2. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu (§95 odst.1) 
3. Projednání námitek, návrhů, schválení zápisu z minulého ZZO 

4. Schválení programu zastupitelstva obce 

5. Přijetí dotace z programu MMR na fitness prvky U Potoka 

6. Navýšení základního kapitálu společnosti POBERO Poberounské 
odpady s.r.o. 

7. Dodatek č. 2 ke Smlouvě na sběr, přepravu a nakládání s 
komunálními odpady se společností POBERO Poberounské 
odpady s. r. o. 

8. Rozpočtové opatření č. 5/2023 

9. Smlouva o poskytování právní pomoci – JUDr. Tomáš Kindl 
10. Nevymahatelná pohledávka 

11. Nájemní smlouva na bytovou jednotku č. 1 – č.p. 66, Karlík 

12. Zveřejnění záměru pronajmout obecní byt č. 2 a č. 3 – v RD č.p. 66 
Karlík ve vlastnictví obce 

13. Zveřejnění záměru vypůjčit pozemek ve vlastnictví obce" u 
autobusové zastávky pro instalaci dalšího výdejního zásilkového 
boxu 

14. ProTelPro – situace uložených tras optické sítě v obci Karlík – 
stanovisko obce 

15. Kalkulace vodného platná od 1.4.2023, prověření dohody 

16. Prověření stavu pasportizace komunikací obce z 9/2018 

17. Různé  
18. Diskuse 

19. Závěr 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Karlík schvaluje rozšíření programu 8. ZZO o: 
bod 15. Kalkulace vodného od 1.4.2023 a prověření dohody z důvodu změny 
zásobovacího území v obci Lety. 
bod 16. Prověření stavu pasportizace komunikací obce z 9/2018 
 
Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 3/8/2023 bylo schváleno. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Karlík schvaluje rozšířený program o: 
bod č. 15. Kalkulace vodného platná od 1.4.2023  
bod č.16.Prověření stavu pasportizace komunikací obce z 9/2018. 
 
Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 4/8/2023 bylo schváleno. 
 
Bod 5. Přijetí dotace z programu MMR na fitness prvky v ulici U Potoka  

Dotace ve výši 221.120 Kč nám již byla přiznána. Nyní je třeba schválit Žádost o 
proplacení dotace, aby nám částka mohla být ministerstvem poukázána. Celkové 
náklady na realizaci byly 298.713 Kč, z nichž obec hradila z rozpočtu 77.593 Kč. 
 



 

Návrh usneseni: 
Zastupitelstvo obce Karlík schvaluje odeslání Žádosti o proplacení dotace v částce 
221.120 Kč z programu Ministerstva pro místní rozvoj na podporu rozvoje regionů, a 
to na již realizované fitness prvky v ulici U Potoka a souhlasí s jejím přijetím. 
Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č.  5/8/2023 bylo schváleno. 
 

Bod 6. Navýšení základního kapitálu společnosti POBERO Poberounské 
odpady s.r.o. 
Zastupitelům byla spolu s dalšími podklady zaslána důvodová zpráva k navýšení 
základního kapitálu spol. POBERO 
Důvodem ztráty v roce 2022 jsou jednak data o množství odpadu vyváženém v 
jednotlivých obcích (data poskytovaná původními svozovými společnostmi), navýšení 
nákladů za ukládání odpadu a dále extrémní zvýšení nákladů na PHM aj. v roce 
2022 
Ostatní členské obce již Navýšení základního kapitálu a také dodatek č. 2 ke 
Smlouvě na likvidaci odpadu se spol. POBERO schválili na svých červnových zzo. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Karlík souhlasí, aby starostka obce v rámci členské schůze 
Dobrovolného svazku obcí (DSO) Poberounské odpady odsouhlasil poskytnutí 
příspěvku do DSO za účelem navýšení základního jmění v jím zřízené společnosti 
POBERO Poberounské odpady s.r.o. ve výši 100 000 Kč, která odpovídá podílu 
obce na využití jí poskytovaných služeb v roce 2022, dle přílohy č. 1. 
 
Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdrželi se 0  
Usnesení č. 6/8/2023 bylo schváleno. 
 

Bod 7. Dodatek č. 2 ke Smlouvě na sběr, přepravu a nakládání s komunálními 
odpady se společností POBERO Poberounské odpady s. r. o. 
Dodatek umožní mimo jiné svozové firmě aktuálně upravovat ceny za svoz a likvidaci 
odpadu dle skutečných nákladů v daném fakturačním období. 
 
Platnosti a účinnost Dodatku č. 2 je nastavena zpětně od 1.7.2023 s tím, že právně 
bylo konzultováno, že lze podepsat později, nežli je uvedena účinnost/platnost, ale 
musí být podepsáno na základně souhlasného stanoviska zastupitelstva, ideálně 
s výslovným uvedením, že se jedná o retrospektivní účinnost. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Karlík schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě na sběr, přepravu a 
nakládání s komunálními odpady se společností POBERO Poberounské odpady 
s.r.o. a výslovně souhlasí, aby účinnost a platnost tohoto dodatku byla retrospektivní, 
tj. od 1.7.2023. 
 
Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 7/8/2023 bylo schváleno. 
 

Bod 8. Rozpočtové opatření č. 5/2023 
 
Rozpočtové opatření č. 5/2023 reflektuje na příjmové části mimo jiné přijetí dotace 
z MMR a na výdajové části částku na navýšení základního kapitálu spol. POBERO, 



 

přesun financí na projekt autobusové zastávky a zápočet se spol. Aquaconsult na 
obnovu PSOV v Panské ul., která byla bohužel již v havarijního stavu. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Karlík schvaluje rozpočtové opatření č.5/2023. 
 
Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 8/8/2023 bylo schváleno. 
 

Bod 9. Smlouva o poskytování právní pomoci – JUDr. Tomáš Kindl 
Dne 13.7.2023 byli všichni zastupitelé písemně informování o skutečnosti, že byla 
spolumajiteli polí ve Třešňovce podána na obec žaloba týkající se v loňském roce 
schváleného územního plánu obce Karlík. 
Vzhledem k nastaveným soudním lhůtám bylo třeba bez odkladu reagovat a zaslat 
soudu náš odpor k žalobě. 
Na zpracování odpovědi soudu a právní zastoupení v této věci byl najat odborník v 
těchto záležitostech JUDr. Tomáš Kindl. 
Odpor byl v zákonné soudem určené lhůtě odeslán a JUDr. Kindlovi za tento právní 
úkon náleží odměna dle dohody a smlouvy v příloze. Smlouvu je nyní třeba schválit. 
Nyní čekáme, jak se k našemu zaslanému odporu postaví Krajský soud v Praze. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Karlík schvaluje Smlouvu o poskytování právní pomoci s KINDL 
& PARTNEŘI advokátní kancelář s.r.o. ve věci vedené pod. sp. zn. 54 A 58/2023 
vedené před Krajským soudem v Praze.  
 
Výsledek hlasování: Pro 7 , Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 9/8/2023 bylo schváleno. 
 

Bod 10. Nevymahatelná pohledávka 
Usnesením č. 12/27/2022 v 27. ZZO bylo schváleno vystavení faktury spol. AQC na 
nedoplatek nájmu infr. majetku z kalkulace vodného 2019 ve výši 169 tis. Následně 
probíhaly dva soudní spory, které byly v závěru ukončeny Dohodou o smíru. 
Vzhledem k uzavřené Dohodě o smíru se jedná o nevymahatelnou pohledávku a je 
třeba ji účetně vyřadit. 
 
Pan Šimek navrhuje udělat právní rozbor smluv se společností Aquaconsult a obcí 
Lety. 
 

Zastupitelstvo obce Karlík se rozhodlo v tomto bodu nehlasovat a prověřit řešení. 
 

Bod 11. Nájemní smlouva na bytovou jednotku č. 1 – č.p. 66, Karlík 
Při koupi RD č.p. 66, Karlík do vlastnictví obce prodávající spolu s rodinou projevila 
zájem v domě dále užívat, a to na základě uzavření Nájemní smlouvy na dobu 
určitou, do 31.5.2024. 
Vzhledem k tomu, že se bude zpracovávat projektová dokumentace rekonstrukce, je 
možné obsadit po drobných úpravách nejen byt č. 1, ale také byt č. 2 a č. 3 
Díky nájemnému získá obec do rozpočtu finanční prostředky do doby započetí 
rekonstrukce, které částečně přispějí k úhradě měsíčních splátek úvěru, který si obec 
vzala na nákup nemovitosti. 



 

Dle právní poradny není nutné v tomto případě na byt č. 1 záměr pronájmu zveřejnit 
a je možné upravit vzájemný vztah na základě Smlouvy o nájmu. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Karlík schvaluje uzavření Smlouvy o nájmu bytu v domě č.p. 66, 
Karlík, v prvním NP vpravo, označený číslem 1, o velikosti 2+kk, s paní  

, trvale bytem Příčná 66, 252 29 Karlík. 
  
Výsledek hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdrželi se 1(Sommerová) 
Usnesení č. 10/8/2023 bylo schváleno. 
 

Bod 12. Zveřejnění záměru pronajmout obecní byt č. 2 a č. 3 – v RD č.p. 66 
Karlík ve vlastnictví obce 
Pro obsazení obou zbývajících bytů v RD č.p. 66, Karlík navrhuje starostka 
transparentní "Zveřejnění záměru pronájmu bytu". S vybranými nájemci budou 
následně uzavřeny Smlouvy o nájmu na dobu určitou, které budou schválené na 
některém z dalších ZZO. Oba záměry budou zveřejněny po drobných úpravách obou 
bytů. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Karlík schvaluje zveřejnění záměru pronajmout byt č. 2 v ulici 
Příčná čp.66, Karlík 
  
Výsledek hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdrželi se 1 (Šimek) 
Usnesení č. 11/8/2023 bylo schváleno. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Karlík schvaluje zveřejnění záměru pronajmout byt č. 3 v ulici 
Příčná čp.66, Karlík 
 
Výsledek hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdrželi se 2 (Sommerová, Šimek) 
Usnesení č. 12/8/2023 bylo schváleno. 
 

Bod 13. Zveřejnění záměru vypůjčit pozemek ve vlastnictví obce" u autobusové 
zastávky pro instalaci dalšího výdejního zásilkového boxu 
 
Byli jsme osloveni občany s dotazem, zda by některá jiná zásilková služba neumístila 
svůj výdejní box vedle již hojně využívaného boxu spol. Zásilkovna 
Starostka navrhuje stejně jako u minulé nabídky zveřejnit "Záměr vypůjčit pozemek 
ve vlastnictví obce"  
Tentokrát bychom po vzoru okolních obcí požadovali po zájemcích alespoň 
minimální měsíční úplatu v částce 500,- Kč, tj. 6000,- Kč ročně.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Karlík schvaluje zveřejnění Záměru pronájmu pozemku ve 
vlastnictví obce, par. č. 477/13, obec Karlík, katastrální území Karlík. 
 
Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 13/8/2023 bylo schváleno. 
 
 



 

Bod 14. ProTelPro – situace uložených tras optické sítě v obci Karlík – 
stanovisko obce 
 
Spol. ProTelPro na základě souhlasu/nesouhlasu vlastníků dotčených pozemků 
upravila projektovou dokumentaci uložení optického kabelu do komunikací, tak aby 
při podání na stavební úřad měla k dispozici souhlasy všech vlastníků dotčených 
pozemků. 
Na zasedání zastupitelstva obce se dostavil zástupce společnosti ProTelPro pan M., 
který zastupitelům a přítomným občanům vysvětlil varianty uložení optických kabelů 
a objasnil nesrovnalosti. Dále zodpověděl otázky paní Sommerové a pana Šimka.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce souhlasí na základě předložené Projektové dokumentace 
stavebního záměru ve stupni územního řízení „Stavba sítě elektronických 
komunikací označené jako NGA, lokalita Karlík, NPO 2022 VHCN pro oblast 20 
FTTx_P_NGA_V_NIO20_Karlík_KAPRA1_OK SAP 11010-109760 verze V.  s 
uložením optických kabelů do komunikací ve vlastnictví obce. Soupis par. čísel 
jednotlivých dotčených komunikací je součástí dodané projektové dokumentace. 
 
Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 14/8/2023 bylo schváleno. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Karlík schvaluje „Stanovisko obce Karlík s uvedením podmínek 
stavby při realizaci optických sítí verze ze dne 3.8.2023 
 
Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 15/8/2023 bylo schváleno. 
 

Bod 15. Kalkulace vodného platná od 1.4.2023 
Společnost Aquaconsult zhodnotila nastavenou Kalkulaci vodného platnou od 
1.4.2023. Neshledala nutnost tuto kalkulaci jakkoli přepracovat. Nyní tedy 
předsedající navrhuje tuto Kalkulaci vodného platnou od 1.4.2023 schválit. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce pověřuje starostku právním prověřením stávající dohody s obcí 
Lety z důvodu přepojení části Letů k hornímu tlakovému pásmu 
 
Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdrželi se0 
Usnesení č. 16/8/2023 bylo schváleno. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Karlík schvaluje Kalkulaci vodného od 1.4.2023 předloženou 
provozovatelem spol. Aquaconsult s.r.o. 
 
Výsledek hlasování: Pro 5, Proti 2 (Sommerová, Šimek), Zdrželi se 0 
Usnesení č. 17/8/2023 bylo schváleno. 
 
 
 
 
 



 

Bod 16. Prověření stavu pasportizace komunikací z 9/2018 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Karlík pověřuje starostku prověřením pasportizace komunikací z 
9/2018. 
 
Výsledek hlasování: Pro 6, Proti 1 (Svobodová), Zdrželi se 0 
Usnesení č. 18/8/2023 bylo schváleno. 
 

Bod 17. Různé 
 
Proběhla diskuse na téma komunikace Skalická  
 
Paní Sommerová zaslala k zápisu z 8.ZZO následující text, který žádá zveřejnit: 
K bodu Skalická – do zápisu 

 
Proběhla delší diskuse. Ulice Skalická je veřejně přístupnou účelovou komunikací. 
Spoluvlastníci pozemku v ulici Skalická, paní Ing. Marie Sommerová spolu s Bc. Marií 
Sommerovou, opakovaně, ústně i písemně, upozorňují na její nebezpečný technický stav, a 
ohrožení její sjízdnosti a schůdnosti, zejména z důvodu nezpevněné krajnice na hraně 
komunikace.  

V červnu 2023 starostka paní Hurtová sdělila písemně oběma spoluvlastníkům, že jsou 

povinni tuto komunikaci udržovat ve schůdném a sjízdném stavu. Toto mylné tvrzení oba 
spoluvlastníci v červenci 2023 paní starostce písemně vyvrátili, s odkazem na příslušné 
zákony, neboť to žádný zákon nenařizuje.  
Starostka paní Hurtová se na zasedání zastupitelstva dotazuje, jak si paní Sommerová 
představuje technické zabezpečení komunikace, a sama navrhuje, aby si paní Sommerová 
zvýšila podezdívku svého plotu, protože ji má nízkou, a přesunula svůj pilířek s hlavním 
uzávěrem plynu tak, aby se mohl svah komunikace dosypat.  

S tím paní Sommerová nesouhlasí. Od obce sama nic nepotřebuje, ani nic nežádá, pouze 
z povinnosti občana, a také zastupitele, upozorňuje na možné nebezpečí pro uživatele této 
komunikace. Nebude na své náklady navyšovat svoji podezdívku plotu. Jako řešení uvádí, jak 
by se mělo postupovat – obec má v první řadě soukromé pozemky získat do svého vlastnictví, 
nechat zpracovat projektovou dokumentaci, a komunikaci opravit, třeba i po částech.  
Obec by měla vzít v úvahu, že jsou v ulici i rodinné domy, a je povinna ze zákona o obcích se 
o své občany starat i v oblasti dopravy, a komunikaci k jejich nemovitostem udržovat ve 
schůdném a sjízdném stavu. Navíc všichni vlastníci jak rodinných domů, tak i rekreačních, 
platí daň z nemovitostí, a měli by mít právo na bezpečný přístup ke svým nemovitostem.  
Paní Sommerová také upozornila na to, že část ulice Skalické v souběhu s jejím pozemkem je 
ve vlastnictví obce. To se dá doložit zaměřením geodetem, jak přislíbila paní Svobodová 
v květnu loňského roku.   

 
Paní starostka sděluje, že ulici Skalickou opakovaně navštívila nejen ona ale také její 
předchůdkyně paní starostka Svobodová s několika odborníky v oboru stavby a 
projektování komunikací. Někteří tuto komunikaci znají již mnoho let a tvrdí, že její 
stav je vizuálně beze změn a viditelných prasklin s tím, že z poslední návštěvy vznikl 
návrh na možné řešení právě v místě, které je vlastněné paní Sommerovou, a to je 
navýšení podezdívky plotu paní Sommerové, přisypání a zpevnění svahu 
komunikace. Vše bohužel komplikuje HUP, která je usazena příliš nízko a bylo by 
nutné ji přemístit/zvýšit. Tato varianta se paní Sommerové nelíbí a chce, aby řešení 
bylo provedeno opěrnou zdí, mimo její oplocení, s tím že se nebude na zajištění  
komunikace v jejím vlastnictví v žádném případě finančně ani jinak podílet, připouští 
přemístění HUP v její režii. 



 

Starostka sděluje, že stav ulice Skalická se na obci řeší od roku 2012, kdy o jejím 
skutečném stavu, zjištěném odborníkem (tato odborná zpráva je na obci uložena) 
věděla tehdejší starostka Sommerová a bohužel ani ona nebyla schopná nebo 
ochotná s jejím zlepšením nic udělat a nyní tuto zodpovědnost a akutnost přenáší na 
současné zastupitelstvo.  
 
Závěrem bylo sděleno, že se bude otázka ul. Skalické dále diskutovat a hledat 
řešení. 
 
Pan V. vznesl dotaz nebo stížnost ohledně parkování v ulici Pod kostelem v době 
konání pohřbů a koncertů v kostele. 
V této ulici jsou pak auta zaparkovaná v každém volném místě a bohužel i v příjezdu 
k jeho domu. Stojící auta zde znemožňují průjezd. 
Paní starostka přislíbila, že prověří u pohřební služby a u organizátora kulturních akcí 
v kostele. 
 
Paní starostka dále informovala zastupitelstvo, o prozatím nepodepsané Darovací 
smlouvě na bezúplatném převodu pozemků kolem kostela obci Karlík. Zástupce 
strany „Darovaného“ se vyjádřil k celé věci tak, že by bylo vhodné při řešení daru 
pozemků kolem kostela a před kostelem uvažovat také o darování kostela. 
Zastupitelstvo tuto nabídku shodně odmítá z důvodu špatného stavu budovy kostela. 
Jeho údržba a opravy by byly pro obec značně nákladné a zavazující. 
 

Bod 18. Diskuse 
 
Diskuse již proběhla v rámci bodu „Různé“. 
 

Bod 19. Závěr 
 
Zasedání Zastupitelstva obce Karlík skončilo v 21:25 hod.  

 
 

Zapisovatel: Jana Bauerová                                   podpis: 

  

Ověřovatelé:  

Jana Svobodová                               podpis: 

 

Tomáš Tesner                                                          podpis: …

 

 

 

   Monika Hurtová 
starostka obce Karlík 
 


